
Det existerar inte någon fast tidsplan för dessa arbetsgruppers möten. Arbetsgruppen för skattefrågor
sammanträder i allmänhet en eller två gånger i veckan. Uppförandekodgruppen (företagsbeskattning) har
sammanträtt 20 gånger sedan den inrättades. Enligt rådets slutsatser av den 9 mars 1998 skall denna
grupp sammanträda minst två gånger om året på hög nivå för att underlätta den politiska inriktningen av
gruppens arbete.

Det bör för övrigt erinras om ad hoc-gruppen för frågor som rör skattebedrägeri och högnivågruppen för
skattefrågor, vilka nyss har avslutat sitt arbete

Slutligen bör det omnämnas att det finns grupper och kommittéer inom kommissionen som är verksamma
på området för skattefrågor.

(2001/C 89 E/082) SKRIFTLIG FRÅGA E-1757/00

från Alejandro Cercas (PSE) till kommissionen

(31 maj 2000)

Ämne: Fortsättning av stödet till sektorn för torkad frukt och johannesbröd

Kommissionen har erkänt att det finns ett behov av att stödja sektorn för torkad frukt och johannesbröd,
på grund av att effekterna av importen håller i sig, genom de instrument som föreskrivs i förordningen om
landsbygdsutveckling. Detta är inte tillräckligt för denna sektor eftersom medlemsstaterna redan har
utarbetat de regionala utvecklingsprogrammen som inte erhåller tillräckliga budgetanslag för att garantera
sektorns överlevnad. Dessutom är det ett marknadsproblem som bör åtgärdas med marknadsåtgärder som
kan tillämpas enhetligt i alla produktionsområden för att undvika snedvridningar i konkurrensen mellan
producenterna.

Anser kommissionen därför inte att det finns goda grunder för ett fortsatt stöd i sektorn för torkad frukt
och johannesbröd?

Svar från Franz Fischler på kommissionens vägnar

(11 juli 2000)

Parlamentsledamoten ombeds ta del av kommissionens svar på skriftlig fråga nr E-524/00 från Giovanni
Pitella m.fl. (1), skriftlig fråga nr P-989/00 från Jean-Claude Martinez (2) och skriftlig fråga nr E-1356/00
från Jorge Hernández Mollar (3), samt av det svar som kommissionens gav på den muntliga frågan
nr H-428/00 som ställdes av Pere Esteve under frågestunden vid parlamentets plenarmöte i maj 2000 (4).

(1) EGT C 26 E, 26.1.2001, s. 57.
(2) EGT C 53 E, 20.2.2001, s. 50.
(3) EGT C 81 E, 13.3.2001, s. 29.
(4) Europarlamentets debatter (maj 2000).

(2001/C 89 E/083) SKRIFTLIG FRÅGA E-1759/00

från Ilda Figueiredo (GUE/NGL) till kommissionen

(31 maj 2000)

Ämne: Europeiskt samarbetsprojekt för vuxenutbildning

Ett portugisiskt fackförbund för arbetstagare inom kemi-, läkemedels-, olje- och gasnäringen (Sinorquifa,
CGTP-IN) har inom ramen för sin verksamhet inrättat ett protokoll för partnerskap med ett franskt
fackförbund för arbetstagare inom energi- och gruvnäringen (Energie et Mines, Midi, Pyrénées, Toulouse,
CGT) och ett spanskt fackförbund för arbetstagare inom keminäringen (Federación de Química, Galicia,
CCIG). Samarbetet sker inom projektet PACE (ett europeiskt samarbetsprojekt för vuxenutbildning) som
ingår i programmen Grundtvig/Socrates/Leonardo da Vinci.
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Dessa fackförbund har lämnat in ansökningar för detta ändamål.

Kan kommissionen informera om hur långt man kommit i behandlingen av dessa ansökningar?

Svar från Viviane Reding på kommissionens vägnar

(14 juli 2000)

Kommissionen har utarbetat ett förslag till urval som grundar sig på utvärderingen av de ansökningar som
sänts in inom ramen för Grundtvig för år 2000. Projektet P.E.C.E.A. (Projekt nr: 88131-CP-1-2000−0-ES-
Grundtvig-ADU) utgör en del av dessa förslag.

Förslaget på de projekt som skall väljas ut har den 26 och 27 juni 2000 sänts in till Sokrateskommittén för
yttrande, och de slutliga resultaten skall meddelas till projektsamordnarna under augusti 2000.

(2001/C 89 E/084) SKRIFTLIG FRÅGA E-1765/00

från Karl von Wogau (PPE-DE) till kommissionen

(31 maj 2000)

Ämne: Användandet av det bidrag som inte betalas ut till tobaksodlarna och som är avsett för forsknings-
ändamål

Känner kommissionen till att två procent (en procent mellan 1993−1998) av den ersättning som
tobaksodlarna får för plantor i syfte att använda denna till forskningsändamål reserveras för forsknings-
ändamål sedan 1999?

Hur används dessa medel?

Medlen är avsedda för forskningsändamål inom ramen för den europeiska tobaksodlingen. I detta forsk-
ningsprojekt deltar bl a Landesanstalt für Pflanzenbau i Forchheim/Baden. För forskningsuppdrag under
perioden 1997−1999 har 300 000 DEM ännu inte betalats ut. Detta är en nödvändig inrättning för den
tyska tobaksodlingens framtid.

Vidare påbörjades under de senaste tre åren inte heller några nya program på forskningsområdet. Man
frågar sig därför hur ökande reserver och framtida avkastning kommer att användas.

Svar från Franz Fischler på kommissionens vägnar

(11 juli 2000)

Genom rådets förordning (EEG) nr 2075/92 av den 30 juni 1992 om den gemensamma organisationen av
marknaden för råtobak (1) upprättades en gemenskapsfond för tobak. I och med rådets förordning (EEG) nr
1636/98 av den 20 juli 1998 (2), och den ändring som denna medförde av artikel 13, har syftet med denna
fond utvidgats och dess medel har fördubblats för att uppgå till 2 % av den ersättning som tobaksodlarna
får för varje skörd, vilket för närvarande motsvarar ett belopp på 19 miljoner euro. Kommissionen har
utarbetat en ny förordning (3) om tillämpningsföreskrifter för denna fond som ersätter den gamla.

I praktiken vidtar kommissionen åtgärder som finansieras genom en ”ad hoc”-budgetpost med benäm-
ningen ”Gemenskapsfonden för forskning och upplysning” (B1-175). Anslagen för denna budgetpost
motsvarar uppskattningen av de reella kostnader som uppkommit under det givna budgetåret.

Sedan 1997 har fonden inte finansierat några nya projekt, men de tillgängliga medlen har gjort det möjligt
att finansiera pågående projekt som valts ut efter två inbjudningar att lämna projektförslag som ägt rum
1994 respektive 1996. Dessa fleråriga projekt finansieras årsvis. Kommissionen överväger att sätta igång
nya projekt under de närmaste månaderna.
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